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Nr. 137 BRIEF VAN DE MINISTER VAN ECONOMISCHE ZAKEN 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 14 februari 2014 

U heeft mij gevraagd u te informeren over een viertal onderwerpen die 
allen verband houden met het opstellen van een structuurvisie schaliegas. 
Het betreft een afschrift van mijn reactie op een brief van IPO, VEWIN en 
Unie van Waterschappen die mij een gezamenlijke brief hebben gestuurd 
over schaliegas. Het betreft tevens een afschrift van mijn reactie op 
brieven van de gemeente Noordoostpolder en de provincie Noord-
Brabant waarin verzocht wordt om intrekking van de opsporingsvergun-
ningen voor schaliegas van het bedrijf Cuadrilla. 
Voorts heeft u mij gevraagd om een toelichting op het Nederlandse 
standpunt ten aanzien van de aangekondigde Europese richtlijn om 
schaliegas te reguleren. 
Tot slot heeft u mij gevraagd om een beschouwing over een zogenoemde 
éénprocentregeling bij (schalie)gaswinning. 

Ik heb bovenstaande verzoeken in onderlinge samenhang bekeken. Dat 
stelt mij in staat u daarover vervolgens volledig te informeren. Op dit 
moment ben ik in gesprek met diverse belanghebbende partijen over de 
structuurvisie schaliegas. Ook ben ik in gesprek met de houders van 
opsporingsvergunningen voor schaliegas over de vraag hoe om te gaan 
met hun vergunningen zolang de structuurvisie schaliegas nog niet is 
vastgesteld. 

Om recht te doen aan het belang van zorgvuldigheid is het helaas niet 
mogelijk om uw Kamer in dit stadium te informeren over bovengenoemde 
onderwerpen. 

Ik zeg u toe zo snel als mogelijk, maar in elk geval in april 2014 schriftelijk 
te informeren over de uitkomsten van mijn overleg met vergunning-
houders alsmede over de overige hierboven genoemde onderwerpen. 

De Minister van Economische Zaken, 
H.G.J. Kamp
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